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Lin Gui 

Beijing 

+86 10 8525 4632 

lin.gui@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Foreign direct investment 

◼ Outbound investment 

◼ General corporate 

◼ Capital markets 

◼ Technology, media and telecoms 

◼ Media and entertainment 

◼ Life sciences and healthcare 

◼ Labor and employment 

◼ Energy and minerals 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to joining Han Kun, Ms. Gui practiced law at other well-known PRC law firms. 

Ms. Gui mainly focuses on venture capital and private equity investment, mergers and acquisitions, 

onshore and overseas listings and public offerings, and general corporate matters.  She has 

represented various international and domestic funds on their complex equity investments and 

mergers and acquisitions and served many companies to complete their domestic and overseas 

financing transactions.  Ms. Gui assists clients in designing transaction structures, drafting 

transaction documents, and negotiating and handling PRC law-related issues arising in the 

transactions. Her practice covers a broad range of industries, including TMT, clean energy, consumer 

retail, and human resources and she has handled a variety of investment and financing transactions. 

EDUCATION 
Ms. Gui received a bachelor's degree in law in 2010 from Renmin University and an LL.M. degree 

in 2012 from Renmin University. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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桂琳 

北京 

+86 10 8525 4632 

lin.gui@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 外商直接投资 

◼ 境外投资 

◼ 一般公司事务 

◼ 资本市场 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

◼ 传媒娱乐 

◼ 生命科学与健康 

◼ 劳动人事 

◼ 能源、矿产 

工作经历 

在加入汉坤律师事务所之前，桂律师曾在国内知名律师事务所工作。 

桂律师主要从事创业投资及私募股权投融资、兼并收购、境内外上市重组及一般公司业务方

面的法律服务。桂律师曾代表多家中国际和本土基金的复杂股权投资及兼并收购项目，并帮

助众多企业完成境内及境外的融资交易。桂律师主要协助客户进行交易结构设计、起草修订

法律文件、参与谈判及处理交易相关的中国法律问题等。桂琳律师在 TMT 行业、清洁能源、

消费零售和人力资源等多个行业积累了较为丰富的经验，并擅长处理各种类型的投融资交易。 

教育背景 

桂琳律师于 2010 年获中国人民大学法学学士学位，后于 2012 年获中国人民大学法律硕士学

位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


